
  

  

                                                                           
     
     UDAL EUSKALTEGIKO 
     FUNDAZIOAREN AKTA 

 
     2024ko maiatzaren 14an 
 PRESIDENTEA  

- Paule Sanchez Arieta-Araunabeña 
andrea  

 
BATZARKIDEAK 
- Asier Perugorria Garcia jauna 
- Nagore Lozano Zarandona 
andrea 
- Goiuri Aginako Etxenagusia 
andrea 
- Jose Angel Orbegozo Ercilla 
jauna 
- Jorge Varela Dorrio jauna 
- Carlos David Garcia Fernandez 
jauna 
 
ETORRI EZ DIRENAK 
-Mikel Ortega Marañon jauna 
- Ane Abanzabalegi Areitio 
Andrea 
- Ander Alonso Lopez jauna 
(HABEren ordezkaria). 
 
HABEren ORDEZKARIA 
-  
  ERAKUNDE 
AUTONOMOETAKO GERENTEA
- Asier Bikandi Elorriaga jauna. 

 
 UDAL EUSKALTEGIKO 
ZUZENDARIA 
- Garbiñe Andrinua 

Gerrikaetxebarria andrea.  
 
IDAZKARIA 
- Jesus Sarriugarte Iraeta jauna. 
 

 

  
  Tokia: 2. Solairuko Batzar aretoa. 
  Hasiera ordua: 16:00 
  Amaiera ordua: 16:20 
  Deialdia: Lehenengoa,   behar besteko    
batzarkide kopurua agertu  denean.    
 
       
 

 
 
 
 
 

 
ACTA DE LA FUNDACION           
PUBLICA EUSKALTEGI     MUNICIPAL 
   
    14 de mayo de 2024 
 PRESIDENTA 

- Doña Paule Sanchez Arieta-
Araunabeña. 

 
VOCALES 
- Don Asier Perugorria Garcia. 
- Doña Nagore Lozano 
Zarandona. 
- Doña Goiuri Aginako 
Etxenagusia. 
- Don Jose Angel Orbegozo 
Ercilla. 
- Don Jorge Varela Dorrio. 
- Don Carlos David Garcia 
Fernandez. 
  
NO HAN ASISTIDO 
- Don Mikel Ortega Marañon 
- Doña Ane Abanzabalegi 
Areitio.  
- Don Ander Alonso Lopez 
(Representante de HABE). 
 
REPRESENTANTE de HABE  
-  
GERENTE DE ORGANISMOS 
AUTONOMOS 
- Don Asier Bikandi Elorriaga. 
 
 DIRECTORA  DEL 
EUSKALTEGI MUNICIPAL 
- Doña Garbiñe Andrinua 
Gerrikaetxebarria. 
 
SECRETARIO 
- Don Jesus Sarriugarte Iraeta. 
 

 

  
 Lugar:  Sala de reuniones 2ª planta      
Inicio: 16:00 
Finalización: 16:20 
Convocatoria: Primera, al hallarse 
presentes los miembros de la  
Junta en número suficiente. 
 
 



  

  

  
    Batzarrari hasiera eman aurretik, 
Durangoko Udal Euskaltegia erakunde 
autonomoko presidenteak, Paule 
Sanchez Arieta-Araunabeña andreak 
adierazi du Jesica Ruiz Perez 
zinegotziak  eskaria egin duela, 
aurretik uko egin zien ordezkaritzak 
berreskuratzeko asmoarekin. 
 
 
 
 1.- ONARTU GABE DAUDEN AKTAK 

ONARTZEA (2023.12.12).       
               
         Batzarkideek aho batez onartu 
dute aipaturiko akta. 

  
 
2.- ERAKUNDEKO PRESIDENTEAK 

SINATUTAKO EBAZPENEN BERRI 
EMATEA. 

       
      Durangoko Udal Euskaltegia 
erakunde autonomoko idazkariak , 
Jesus Sarriugarte Iraeta jaunak,  
erakundeko presidenteak  sinatutako 
ebazpenen berri eman du: 
 
 01/2024 faktura zerrendaren 

transferentziak. 
 02/2024 faktura zerrendaren 

transferentziak. 
 03/2024 faktura zerrendaren 

transferentziak. 
 2024ko otsaileko nomina. 
 2024ko martxoko nomina. 
 2024ko apirileko nomina.  
 2022-23 ikasturteko asistentzia-

beken (Zuzenketa)  ordainketa. 
 Kutxa finkoa berriz jartzea. 
 Kutxa finkoarekin egindako 

ordainketak. 
       
  Batzarkideek ontzat eman dute 
erakundeko presidenteak sinatutako 
ebazpenen inguruan eskainitako 
informazioa. 

       

      
    Con anterioridad al comienzo de 
la reunión, la presidenta del 
organismo autónomo Durangoko 
Udal Euskaltegia doña Paule 
Sanchez Arieta-Araunabeña ha 
informado que la concejal Doña 
Jesica Ruiz Perez ha solicitado 
recuperar las diferentes 
representaciones a las que en su día 
renuncio. 
      
1.- APROBACIÓN DE ACTAS 
PENDIENTES (12.12.2023).       
        
        Los miembros de la Junta 
aprueban por unanimidad el citado 
acta. 
 
2.- DACIÓN DE CUENTAS DE LAS 
RESOLUCIONES FIRMADAS POR 
LA PRESIDENTA DEL 
ORGANISMO.             
      
     El secretario del organismo 
autónomo  Euskaltegi Municipal de 
Durango, don Jesus Sarriugarte 
Iraeta, ha dado cuenta de las 
resoluciones firmadas por la 
presidenta del organismo:  
 
 Transferencias de la relación de 

facturas 01/2024. 
 Transferencias de la relación de 

facturas 02/2024. 
 Transferencias de la relación de 

facturas 03/2024. 
 Nomina de febrero de 2024. 
 Nomina de marzo de 2024. 
 Nomina de abril de 2024. 
 Pago becas de asistencia 

(Corrección) curso 2022-23. 
 Reposición caja fija. 
 Pagos realizados mediante caja 

fija. 
 
    Los miembros de la Junta se dan 
por enterados de la información 
ofrecida acerca de las resoluciones 
firmadas por la presidenta del 
organismo. 



  

  

3.- 2024ko APIRILEKO KUDEAKETA 
TXOSTENA. 
 
     Udal euskaltegiko zuzendariak, 
Garbiñe Andrinua Gerrikaetxebarria 
andreak, 2024ko apirileko kudeaketa 
txostenaren berri eman du. Andrinua 
Gerrikaetxebarria andreak egungo 
matrikulazio datuen aipamena egin du 
eta ondoren  HABEren 
egiaztatzegintzaren 2024ko lehen 
deialdirako matrikulatu den ikasle 
kopuruaren berri eman du. Eta 
amaitzeko, zuzendariak, azken 
asteetan izandako ekitaldi 
aipagarrienei eta hurrengo asteetan 
izango direnei  erreparatu die.  
      
     Ondoren, Udal euskaltegiko 
idazkariak, Jesus Sarriugarte Iraeta 
jaunak, 2024ko lehen hiruhilekoari 
dagokion kitapenaren berri eman du  
 
     Batzarkideek ontzat eman dute 
2024ko apirileko kudeaketa 
txostenari  buruz eskainitako 
informazioa. 
 
 
4.- LANGILEEN ASETASUN 
INKESTA. 
 
     Udal euskaltegiko zuzendariak, 
Garbiñe Andrinua Gerrikaetxebarria 
andreak, udal euskaltegiko langileei 
egindako asetasun inkestak utzitako 
emaitzak aipatu ditu   eta adierazi du 
jasotako iradokizunekin hobekuntza 
plana osatu dela. Ondoren, Nagore 
Lozano Zarandona batzarkideak hartu 
du hitza eta inkesten inguruko 
eranskinik bidali den galdetu du eta 
udal euskaltegiko zuzendariak, 
Garbiñe Andrinua Gerrikaetxebarria 
andreak erantzun du ezetz, ez dela 
bidali baina, norbaitek informazio 
gehiago nahi balu, bidali beharreko 
guztia bidaliko dela. 
 
 

  
3.- INFORME DE GESTIÓN DE 

ABRIL DE 2024. 
 La     directora   del       euskaltegi  
municipal, doña  Garbiñe  Andrinua  
Gerrikaetxebarria,  ha dado  cuenta 
del informe de gestión del mes  
de   abril   de   2024.   La  señora 
Andrinua Gerrikaetxebarria ha 
informado primeramente  acerca de 
los datos de matriculacion actuales 
y a continuación    ha indicado el 
número de alumn@s de que se han 
matrículado para la primera 
convocatoria de acreditación de 
2024 de HABE. Y para finalizer, la 
directora ha dado cuenta de los 
eventos más relevantes habídos 
durante las últimas semanas así 
como de los que están previstos  
para las próximas semanas. 
 
 
    A continuación, el secretario del 
Euskaltegi Municipal, don Jesús 
Sarriugarte Iraeta ha informado 
acerca de la liquidación 
correspondiente al primer trimeste 
de 2024.  
 
    Los miembros de la Junta se dan 
por enterados de la información 
ofrecida acerca del informe de 
gestión de abril  de 2024. 
 
 
 
4.- ENCUESTA DE SATISFACCIÓN 
DE L@S EMPLEAD@S. 
 
     La directora del Euskaltegi 
Municipal, doña Garbiñe Andrinua 
Gerrikaetxebarria ha dado cuenta de 
los resultados habidos en  la 
encuesta de satisfacción realizada a 
l@s emplead@s del euskaltegi 
municipal y ha indicado que con las 
sugerencias recibidas se ha 
completado el correspondiente plan 
de mejora. A continuación, la 



  

  

          Batzarkideek ontzat eman 
dute euskaltegiko langileei egindako 
asetasun inkestei buruz eskainitako  
informazioa. 
 
 
5.- ESKAERAK ETA ITAUNAK.      
  
     Ez dago gairik. 
     
 
     Eta eztabaidatzeko beste punturik
ez  dagoela,   bukaera   eman  zaio
bilerari arratsaldeko lauak eta  hogei 
minutu direnean.         

miembro de la Junta doña Nagore
Lozano Zarandona ha preguntado si 
se ha enviado algún anexo relativo a 
la encuesta y la directora del 
euskaltegi municipal, doña Garbiñe 
Andrinua Gerrikaetxebarria ha 
respondido que no, que no se ha 
enviado ningún anexo pero –ha 
continuado- si algún miembro de la 
Junta deseará algún tipo de 
información, se enviará toda la que 
se requiera.  
 
     Los miembros de la Junta se dan 
por enterad@s de la información 
ofrecida acerca de la encuesta de 
satisfacción realizada a l@s 
emplead@s del euskaltegi 
municipal.. 
      
 
5.- RUEGOS Y PREGUNTAS.      
    
      No ha habido asuntos que tratar. 
     
                                               
     Y no habiendo más asuntos que 
tratar  y  siendo las dieciséis horas
y veinte minutos, se da por
finalizada  la reunión. 

   

   
 


